
Зоран Заев: Очекујем договор о путовању без пасоша, да се са личном картом путује од Драча, Тиране, преко Струге и Охрида до Ниша и Београда
четвртак, 17 октобар 2019 08:16

 БЕЧ - Председник Владе Северне Македоније Зоран Заев очекује да ће, на следећем
састанку иницијативе за уклањање баријера између Србије, Албаније и његове земље,
бити договорено слободно путовање уз личну карту.

  

�На састанку 10. новембра у Охриду биће предузети конкретни кораци. Верујем да ће
бити договорено да се са личном картом путује од Драча, Тиране, преко Струге и
Охрида до Ниша и Београда�, рекао је Заев за Танјуг.

  

Указао је да је у Новом Саду договорено да, на путу ка ЕУ, ове три земље појачају
сарадњу и користе своје капацитете.

  

�Ако желимо да будемо атрактивнији за западну Европу потребно је да се што боље
повежемо између нас, да унапредимо све што сада представља проблем у протоку робе,
људи и услуга�, истакао је он и додао да је веома важно да постоји мобилност радне
снаге, признање докумената и сертификата.
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�Као тржиште од 20 милиона атрактивнији смо улагачима него када излазимо
појединачно. Овом иницијативом желимо да помогнемо и европским лидерима да нас
више препознају као регион који све више сарађује�, нагласио је Заев.

  

Указао је да је потребно прикључити и све остале на Западном Балкану у иницијативу,
јер сви виде своју будућност у ЕУ.

  

�Верујем да ћемо прво направити нешто добро за наш народ на целом Западном
Балкану, а после тога ћемо постати још атрактивнији за остатак света, па и Западну
Европу�, рекао је Заев.

  

Казао је да нема места стрепњи да би ова сарадња могла бити алтернатива за ЕУ, као
што су поједине земље страховале од иницијативе заједничког економског простора коју
је пре две године предложио председник Србије Александар Вучић.

  

�Ако погледате заједничку декларацију, неколико пута се у њој помиње Берлински
процес, европска економска агенда и да ово није алтернатива за ЕУ, већ да може само
да убрза пут ка Унији�, објаснио је Заев.

  

Он је казао да је та иницијатива допринос три земље и порука европским лидерима да
се трудимо више него раније како би било могуће да постанемо равнкправне чланице ЕУ.

  

(Танјуг)
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